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<p><a href="https://ld246.com/forward?goto=https%3A%2F%2Fgithub.blog%2F2020-04-14
github-is-now-free-for-teams%2F" target="_blank" rel="nofollow ugc">https://github.blog/2
20-04-14-github-is-now-free-for-teams/</a></p>
<blockquote>
<p>We’re happy to announce we’re making private repositories with unlimited collaborat
rs available to all GitHub accounts. <strong>All of the core GitHub features are now free for e
eryone.</strong> :tada:</p>
<p>Until now, if your organization wanted to use GitHub for private development, you had to
subscribe to one of our paid plans. But every developer on earth should have access to GitHu
. Price shouldn’t be a barrier.</p>
<p>This means teams can now manage their work together in one place: CI/CD, project man
gement, code review, packages, and more. We want everyone to be able to ship great softwa
e on the platform developers love.</p>
</blockquote>
<p>我们很高兴地宣布，正在为所有 GitHub 帐户提供不限协作者的私有仓库。 <strong>GitHub 
有核心功能现在对所有人免费。</strong>:tada:</p>
<p>之前如果你的组织要使用 GitHub 进行私有开发，则必须订阅我们的付费计划之一。 但是地球
的每个开发人员都应该可以访问 GitHub。价格不应该成为障碍。</p>
<p>这意味着团队现在可以在一个地方一起管理他们的工作：CI / CD，项目管理，代码审查，软件
等等。 我们希望每个人都能在开发人员喜欢的平台上发布出色的软件。</p>
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